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PROTOKOL Nr 5

z V sesji Rady Miasta Marki,
kt6ra odbyla si~ w dniu 9 lutego 2011 roku

o godzinie 1300 V sesje Rady Miasta Marki otworzyl Przewodniczacy Rady Miasta
Marki Marcin Piotrowski, przywital wszystkich obecnych i stwierdzil quorum (listy
obecnosci radnych oraz zaproszonych gosci stanowia zalacznik ill 1 do protokolu).
Porzadek obrad doreczony radnym przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie sesji.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.
4. Informacja nt. Wodociagu Mareckiego Sp. z 0.0.

5. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie budzetu Miasta Marki na 2011 rok:
a) prezentacja projektu budzetu,
b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,
c) przedstawienie opinii Komisji Budzetowo - Gospodarczej,
d) przedstawienie stanowiska Burmistrza,
e) dyskusja.

6. Informacja w zakresie gminnych zasob6w nieruchomosci gruntowych.
7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia planu pracy na 2011 rok Komisji

Rewizyjnej.
8. Przyjecie plan6w pracy Komisji Rady Miasta Marki.
9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przyjecia programu wspolpracy miasta

Marki z organizacjami pozarzadowymi i podmiotami, 0 kt6rych mowa w art. 3 ust.3
ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 0 dzialalnosci pozytku publicznego
i 0 wolontariacie (Druk ill 18).

10.Interpe1acje i zapytania radnych.
11 .Sprawy rozne,
12. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt 3. Rozpatrzenie wniosk6w w sprawie zmian do porzadku obrad.

Burmistrz Janusz Werczynski zlozy! wniosek 0 uzupelnienie porzadku obrad 0 punkt:
Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011
2025 (Druk ill 20); Burmistrz zaproponowal rozpatrzenie tego punktu po obecnym punkcie 5.
porzadku obrad; projekt uchwaly zostal przeslany do Rady Miasta wraz z projektem budzetu
miasta Marki na 2011 rok.

Nie zostaly zgloszone uwagi do wniosku.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie wniosku w sprawie
wprowadzenia do porzadku obrad punktu: Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2025 (Druk ill 20).

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 21
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 0
Obecnych bylo 21. radnych.
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Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glos6w ustawowego
skladu Rady.

Projekt uchwaly zawarty w Druku nr 20 zostanie rozpatrzony po obecnym punkcie
5. porzadku obrad.

W zwiazku z tym, ze na sesje przybyli mieszkancy ul. Traugutta i ul. Zielenieckiej,
Przewodniczacy Rady zaproponowal, aby wysluchanie mieszkancow odbylo sie po obecnym
punkcie 3. porzadku obrad.

Radna Danuta Stefaniak powiedzial, ze czuje sie zaklopotana i zawiedziona, poniewaz
rozmawiala z Przewodniczacym Rady w sprawie przybycia na sesje mieszkancow
ul. Opolskiej i ul. Poznariskiej, rowniez w sprawie odwodnienia i w wyniku tej rozmowy
mieszkancy nie zostali zaproszeni na sesje,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, poinformowal, ze w dniu dzisiejszym byl na
ul. Poznanskiej, zapoznal sie z sytuacja i w tej sprawie bedzie prowadzil rozmowy
w Wydziale Inwestycji.
Nastepnie Przewodniczacy Rady zamknal dyskusje i zarzadzil glosowanie w sprawie
wprowadzenia do porzadku obrad jako punkt 4. Wysluchanie mieszkancow ul. Zielenieckiej
i ul. Traugutta w sprawie wybudowania kanalizacji deszczowej w tych ulicach.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 17
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 4
Obecnych bylo 21. radnych.

Wniosek zostal przyjety, uzyskal poparcie bezwzglednej wiekszosci glosow ustawowego
skladu Rady.

Wiecej wniosk6w nie zgloszono.

Pkt 4. Wysluchanie mieszkaiic6w ul. Zielenieckiei i uI. Traugutta w sprawie
wvbudowania kanalizacji deszczowej w tych ulicach.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski odczytal pismo mieszkancow,
Kopia pisma stanowi zalacznik nr 2 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczyiiski poinformowal, ze ww. pismie mieszkancy poruszyli dwie
kwestie: odwodnienia ulicy i wysokiego poziomu w6d gruntowych; skala problemu w calym
miescie jest ogromna i dotyczy m.in. rejonu ulicy Szkolnej i Zabkowskiej, rejon pomiedzy
ul. Stawowa a Duza, w rejonie ulicy Cichej i Lakowek, w rejonie ul. Granicznej, w rejonie
Pustelnika polnocnego i srodkowego; podkreslil, ze wybudowanie tylko odwodnienia dr6g tej
sprawy nie zalatwi, to jest rowniez kwestia melioracyjna - odprowadzenia w6d gruntowych;
przez lata urzadzenia melioracyjne byly niszczone np. nagminnie byly przykrywane i zamiast
rowu instalowano rury, kt6re ograniczaja jednak przeplyw - dzialaja zupelnie inaczej; w tym
roku chcemy przewidziec 1.400.000 zl. (lacznie z inwestycjami i wydatkami biezacymi) na
kwestie melioracyjne i zwiazane z odwodnieniem dr6g; rowniez Wodociag Marecki w tym
roku przewiduje opracowanie koncepcji odwodnienia ulic i odprowadzenia w6d gruntowych



z roznych obszarow miasta; Bunnistrz podkreslil, ze nie rna gwarancji, ze wystarczy srodkow
na rozwiazanie problemow na terenie calego miasta oraz ze uda sie tego dokonac w ciagu
jednego roku; zwrocil uwage, ze sa tereny calkowicie zalane i tam trzeba w pierwszej
kolejnosci podjac dzialania, np. rejon ul. Wierzbowej i Modrzewiowej, ktore w chwili
obecnej wygladaja tragicznie; rna nadzieje, ze uda sie opracowac takie dzialania, ktore
pozwola poprawic sytuacje w wielu rejonach miasta; zwrocil uwage, ze taka sytuacja jest
skutkiem ubieglorocznych bardzo duzych opadow deszczu i sniegu; Marki nie sa wyjatkiem,
to jest powszechny problem wielu gmin: np. w Radzyminie, w Nieporecie, w Zielonce
(prawie we wszystkich okolicznych gminach).

Mieszkanka ul. Zielenieckiej powiedziala, ze jej zdaniem wybudowanie odwodnienia nie
byloby duzym kosztem, bo ulica byla budowana 2 lata temu i nie trzeba zaczynac
wszystkiego od poczatku; mozna zrobic odprowadzenie tych dwoch ulic do ul. Fabrycznej,
gdzie juz jest kanalizacja deszczowa; zwrocila sie z prosba 0 uwzglednienie w budzecie
realizacji odwodnienia w tych ulicach; podziekowala rowniez za wypompowywanie wody,
dzieki czemu ulica stala sie przejezdna.

Przewodniczacy Marcin Piotrowski powiedzial, ze pism w sprawie zalewania ulic jest bardzo
duzo; podkreslil, ze pierwszym krokiem w kwestii poprawy tej sytuacji jest przeznaczenie
przez Rade Miasta na ten eel ponad miliona zlotych.

Na tym zakonczono dyskusje w tym punkcie porzadku obrad.

Pkt 5. Informacja nt. Wodociagu Mareckiego Sp. z 0.0.

Pan Zbigniew Maksym, Kierownik Jednostki Realizujacej Projekt, przedstawil prezentacje na
temat finansowania inwestycji, aktualnych prac i kwestii zwiazanych z projektowaniem
przylaczy kanalizacyjnych.
Materialy stanowia zalacznik nr 3 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze w budzecie miasta przewidziana jest kwota
5 mln zl na podniesienie kapitalu Spolki z 0.0. Wodociag Marecki, co wynika stad, ze srodki
unijne stanowia nieco ponad 50% srodkow potrzebnych na inwestycje, a pozostale srodki 
wklad wlasny trzeba zgromadzic i jednym ze zrodel jest budzet miasta; przypomnial rowniez,
ze Wodociag Marecki oprocz kanalizacji zajmuje sie takze innymi kwestiami, np. budowa
odwodnienia w ul. Zabkowskiej, budowa sieci wodociagowej, budowa przylaczy.

Pan Roman Adamczak przedstawiciel firmy BBF - konsultant ds. przygotowania
dokurnentacji przy aplikowaniu 0 srodki unijne z Funduszu Spojnosci - pogratulowal
projektu; Wodociag Marecki byl bardzo dobrze przygotowany pod wzgledem technicznym
i zaawansowania technicznej dokurnentacji i dlatego udalo sie podpisac wniosek
o dofinansowanie na koszty 200 milionow zlotych; po rozstrzygnieciu pierwszych przetargow
oraz prognozach dodatkowych bedzie to kwota ok. 140 milionow zlotych; w roku 2011
wydane zostanie prawie 50 milionow zlotych i beda to srodki z Funduszu Spojnosci,
z kredytu komercyjnego, z pozyczek i wklad wlasny; na 2011 rok finansowanie jest juz
ulozone, bye moze w latach nastepnych z racji oszczednosci dokapitalizowanie Spolki bedzie
nizsze; podkreslil, ze kwoty dofinansowania na 2011 rok nie mozna juz zmienic poniewaz
kwota ta zostala juz wczesniej zaplanowana i zapisana we wniosku (kredyty i pozyczki
zostaly juz wziete na realizacje wczesniejszych inwestycji, ktore sq w toku); jezeli gmina
zdecydowalby, ze nie dokapitalizuje Spolki to powstaje zagrozenie plynnosci finansowej
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Spolki i Spolka przestaje bye wiarygodna; dokumentacja zwiazana z przeplywani i sarnym
projelctem jest dokumentacja szczegolowa, a wszystkie dzialania sa monitorowane przez
Ministerstwo Finansow, Ministerstwo Srodowiska, Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska,
Fundusz Spojnosci (Spolka przygotowuje kwartalne raporty).

Dyrektor Zarzadu Spolki z 0.0. Wodociag Marecki Kajetan Specjalski w kwestii
prowadzonych prac poinformowal, ze Spolka zatrudnia inzyniera kontraktu - on zatrudnia
inspektor6w nadzoru, ktorzy kontroluja budowy i maja zadbac 0 zasady kontraktowe; Spolka
rowniez zatrudnia swoich inspektorow nadzoru, kt6rzy nadzoruja prace przy budowie
kanalizacji; przyznal, ze zdarzaja sie problemy, ale szczegolnie duzy klopot stanowi wysoki
poziom w6d gruntowych; problemem jest rowniez pogodzenie medi6w w zbyt waskich
mareckich ulicach; koszty zwiazane z przylaczem kanalizacyjnym w chwili obecnej, to tylko
prognozy; na koszt podmiotu publicznego mozna wykonac projelcty przylaczy
kanalizacyjnych, co zmniejszy koszty ponoszone przez mieszkancow,

Zaproszeni goscie udzielali odpowiedzi na pytania sformulowane przez radnych: Tadeusza
Sklodowskiego, Marcina Piotrowskiego, Dariusza Pietruche, Dariusza Boryczko, Michala
Jarocha, Danuty Stefaniak, Tomasza Paciorka, Jacka Orycha oraz Agnieszki Luzyriskiej.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski podziekowal zaproszonym gosciom za udzial
w sesji.

Pkt 6. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie budzetu Miasta Marki na 2011 rok:

a) prezentacja projektu budzetu.

Projelct budzetu Miasta Marki wraz z czescia opisowa (Druk ill 1) stanowi zalacznik ill 4
do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przypomnial, ze projekt budzetu miasta na 2011 rok zostal
przeslany do Rady Miasta w dniu 15 listopada 2010 roku.
Burmistrza podkreslil, ze tworzac budzet na przelomie kadencji Rady Miasta staral sie, aby
projekt budzetu zabezpieczal realizacje najbardziej podstawowych fimkcji i zadan gminy,
czyli przedsiewziecia, kt6re nie byly kwestionowane i nie budzily zadnych watpliwosci,
np. kwestie dotyczace budowy sieci kanalizacyjnej; jednoczesnie budzet zostal tak
skonstruowany, aby nowa Rada mogla stosunkowo latwo wprowadzic zmiany, ktore uzna
jako nowe cele.
Plan dochodow zostal ustalony w wysokosci 71. 730.000,- zl; wydatki w kwocie 76.730.000,
zl; deficyt wysokosci 5.000.000,- zl, rozchody w wysokosci 3.000.000,- zl; przewiduje sie
emisje oblig w wysokosci 8.000.000,- zl; na wydatki majatkowe, czyli inwestycje
przeznaczona zostala kwota 14.500.000 zl; zadluzenie rna wyniesc 33.850.000,- zl,
co stanowi 45, 7 % dochod6w;
Burmistrz zwr6cil uwage m.in. na wydatki:

• utrzymanie komunikacji miejskiej - prawie 2.000.000,- zl,
• utrzymanie mieszkan komunaInych - ok. 2.000.000 ,- zl,
• przewidywana kwota dotacji dla niepublicznych przedszkoli to 4.200.000 zl,
• dokapitalizowanie gminnej Spolki "Wodoci~ Marecki" w wysokosci 8.000.000,- zl,
• wykup grunt6w pod drogi - 4.000.000,- zl
• wybudowanie oswietlenia drog - 900.000,- zl,
• budowa drogi do komisariatu -700.000,- zl,
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• opracowanie projektu gimnazjum - 600.000,- zl.

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil Uchwale Nr 238/W/I0 Skladu
Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 2 grudnia 2010 roku
w sprawie opinii 0 przedlozonym przez Burmistrza Miasta Marki projekcie uchwaly
budzetowej na 2011 rok oraz opinii 0 mozliwosci sfinansowania planowanego na rok 2011
deficytu budzetu,
Uchwala RIO stanowi zalacznik ill 5 do protokolu.

c) przedstawienie opinii Komisii Budzetowo - Gospodarczej,

Przewodniczacy Komisji Budzetowo - Gospodarczej Dariusz Pietrucha odczytal opinie
Komisji 0 projekcie budzetu Miasta Marki na 2011 rok.
Opinia Komisji stanowi zalacznik ill 6 do protokolu.

d) przedstawienie stanowiska Burmistrza,

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil pismo z dnia 7 stycznia 2011 roku, w ktorym
sformulowal szereg propozycji zmian do projektu budzetu na 2011 rok wynikajacych
z: wprowadzenia zmian w planie dochodow, wprowadzenia zmian w planie wydatkow
biezacych, wprowadzenia zmian w planie zadan inwestycyjnych, uwag Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Warszawie.
Pismo Burmistrza stanowi zalacznik ill 7 do protokolu.

e) dyskusja

Projekt uchwaly w sprawie budzetu Miasta Marki na 20II rok (Druk ill 19) stanowi zalacznik
ill 8 do protokolu.

W krotkiej dyskusji glos zabrali radni: Tadeusz Sklodowski, Maria Przybysz - Piwko, Marcin
Piotrowski, Pawel Adamczyk oraz Radoslaw Dec.

Radna Maria Przybysz - Piwko zlozyla wniosek, aby kwote 10.000,- zl przeznaczona na
zakup sprzetu do elektronicznego liczenia glosow (poprawka do budzetu zaproponowana
przez Komisje Budzetowo - Gospodarcza) przeznaczyc na remont pomieszczen Urzedu
Miasta, w ktorych funkcjonowal komisariat Policji lub na odwodnienie. Zdaniem radnej, przy
21- osobowym skladzie Rady Miasta nie rna potrzeby zakupu takiego urzadzenia,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski, odpowiedzial, ze to urzadzenie jest potrzebne, aby
bylo wiadomo jak radni glosuja,
Nastepnie zarzadzil glosowanie wniosku.

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 6
przeciw-14
wstrzymujacych sie - 0
Obecnych bylo 20. radnych (nieobecna: I.BrzezifJ.ska).



Wniosek zostaJ: odrzucony.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie swojego wniosku, w sprawie
przeprowadzenia jednego glosowania nad wszystkimi zgloszonymi poprawkami do projektu
budzetu,

Glosowanie
za przyjeciem wniosku - 19
przeciw- 0
wstrzymujacych sie - 1
Obecnych bylo 20. radnych (nieobecna Llsrzezinska).

Wniosek zostaJ: przyjety,

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie budzetu Miasta Marki na 2011 rok z uwzglednionymi poprawkami - Druk nr 19.

Glosowanie
za podjeciem uchwaJ:y - 19
przeciw-1
wstrzymujacych sie - 0
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna: Llsrzezinska).

Uchwala zostala podjeta, otrzymaJ:aNr V127/2011 i stanowi zalacznik nr 9 do protokolu.

Pkt 7. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na
lata 2011-2025 <Druk nr 20).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego (Druk nr 20) stanowi zalacznik nr 10 do protokolu.

Skarbnik Slawomir Koc poinformowal, ze obowiazek podjecia takiej uchwaly wynika z art.
230 ustawy 0 finansach pub1icznych i przygotowany zostal lacznie z projektem budzetu
i przedstawiony Radzie Miasta oraz RIO; maksyma1ny okres musi zawierac naidluzsze
zobowiazanie jakie gmina zaciagnela; d1a gminy Marki jest to poreczenie pozyczki d1a
Wodociagu Mareckiego to zobowiazanie ciazy na sp6lce do 2025 roku i tym samym na
gminie; projekt uchwaJ:y zostal przedlozony RIO i Radzie Miasta do 15 listopada 2010 roku;
otrzymal negatywna opinie RIO; Druk nr 20 zawiera poprawki wskazane przez RIO; uchwala
sklada sie z trzech zalacznikow: pierwszy zalacznik to prognoza finansowa, drugi
przedsiewziecia dluzsze niz rok, a trzeci pisemne uzasadnienie do zalacznika nr 1 i 2.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski przedstawil Uchwale nr 243/WIl0 Skladu
Orzekajacego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 6 grudnia 2010 roku
w sprawie wydania opinii 0 przedlozonym przez Burmistrza Miasta Marki projekcie uchwaly
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011- 2015.
Uchwala RIO stanowi zalacznik nr II do protokolu.

Komisja Budzetowo - Gospodarcza pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaJ:y zawarty
w Druku nr 20.



Bunnistrz Janusz Werczynski zwrocil uwage na zadanie w zalaczniku ill 2 .Projekt i budowa
gimnazjurn - zabezpieczenie potrzeb mieszkancow Marek w zakresie budownictwa
oswiatowego", ten program opiewa na kwote 30 milion6w zl i zostal rozpisany na lata 2011 
2017, podkreslil, ze zadluzanie gminy nie moze rosnac lawinowo, poniewaz podlegamy
ustawowym ograniczeniom dotyczacym zwiekszania deficytu budzetowego.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Dariusz Pietrucha, Tadeusz Sklodowski oraz Bunnistrz
Janusz Werczynski.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2011-2025 (Druk ill 20).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw-O
wstrzymujacych sie - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna: LBrzezinska).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr V/2812011 i stanowi zalacznik ill 12 do protokolu.

Pkt 8. Informacja w zakresie gminnych zasobow nieruchomosci gruntowvch.

Wykaz nieruchomosci wchodzacych w sklad gminnego zasobu nieruchomosci stanowi
zalacznik ill 13 do protokolu.

Bunnistrz Janusz Werczynski przedstawil prezentaeje multimedialna - prezentacja stanowi
zalacznik ill 14 do protokolu.

W krotkiej dyskusji glos zabral radny Dariusz Pietrucha oraz Bunnistrz Janusz Werczynski.

Przewodniczacy Rady podziekowal za przedstawiona prezentacje.

Pkt 9. Rozpatrzenie projektu uchwaly w sprawie przvjecia planu pracy na 2011 rok
Komisji Rewizyjnej.

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik ill 15 do protokolu.

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej Michal Jaroch zaprezentowal projekt uchwaly.

Burmistrz pozytywnie zaopiniowal omawiany projekt uchwaly,

W tym punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie przyjecia planu pracy na 2011 rok Komisji Rewizyjnej.

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 20
przeciw-O
wstrzymujacych sie - 0
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W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna: Llsrzeziriska).

Uchwala zostala podjeta, otrzyrnala Nr V/29/2011 i stanowi zalacznik ill 16 do protokolu.

Pkt 10. Przvjecie planow pracy KomisjiRady Miasta Marki.

Przewodniczacy Komisji Budzetowo - Gospodarczej Dariusz Pietrucha przedstawil plan
Pracy Komisj i.
Plan Pracy stanowi zalacznik ill 17 do protokolu.

Nie zostaly zgloszone zadne uwagi.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski stwierdzil, ze Rada Miasta Marki zaakceptowala
przedstawiony Plan Pracy.

Przewodniczacy Komisji Oswiaty, Kultury i Sportu Arkadiusz Werelich przedstawil plan
Pracy Komisji.
Plan Pracy stanowi zalacznik ill 18 do protokolu.

Nie zostaly zgloszone zadne uwagi.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski stwierdzil, ze Rada Miasta Marki zaakceptowala
przedstawiony Plan Pracy.

Przewodniczacy Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego
i Ochrony Srodowiska Radoslaw Dec przedstawil plan Pracy Komisji.
Plan Pracy stanowi zalacznik ill 19 do protokolu.

Nie zostaly zgloszone zadne uwagi.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski stwierdzil, ze Rada Miasta Marki zaakceptowala
przedstawiony Plan Pracy.

Pkt 10. Rozpatrzenie projektu uchwalv w sprawie orzvteCla programu wspolpracy
miasta Marki z organizacjami pozarzadowymi i podmiotami, 0 ktorych mowa wart. 3
ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku 0 dzialalnosci poZytku publicznego
i 0 wolontariacie (Druk nr 18).

Projekt uchwaly z opinia Radcy Prawnego stanowi zalacznik nr 20 do protokolu.

Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil projekt uchwaly; program zostal skonsultowany
z organizacjami pozarzadowymi i nie wniesiono zadnych uwag.

Komisja Oswiaty, Kultury i Sportu pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly zawarty
w Druku ill 18.

W tyrn punkcie porzadku obrad dyskusja nie zostala podjeta.

Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zarzadzil glosowanie w sprawie podjecia uchwaly
w sprawie przyjecia programu wspolpracy miasta Marki z organizacjami pozarzadowymi



i podmiotami, 0 ktorych mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku
o dzialalnosci pozytku publicznego i 0 wolontariacie (Druknr 18).

Glosowanie
za podjeciem uchwaly - 19
przeciw-O
wstrzymujacych silt - I
W trakcie glosowania obecnych bylo 20. radnych (nieobecna: Llsrzeziriska).

Uchwala zostala podjeta, otrzymala Nr V/30/2011 i stanowi zalacznik nr 21 do protokolu,

Pkt 11. Interpelacje i zapytania radnych.

Nie wplynela zadna interpelacja.

l.Burmistrz Janusz Werczynski przedstawil koszty zwiazane z wykonaniem
i funkcjonowaniem systemu monitoringu:
- projekt i wykonanie - 763.109,67 zl,
- koszty osobowe (9 osob zatrudnionych) - ok. 27.000,- zI miesiecznie,
- ubezpieczenie monitoringu - 7.000,- zl rocznie,
- biezace przeglady (konserwacja, czyszczenie opraw kamer, oplaty za wynajem shipow
i dzierzawieniem kanalow telekomunikacyjnych) - 3.500,- zl miesiecznie,
- koszty utrzymania centrum monitoringu (media, ochrona) - 5.000,- zl rocznie.

2.Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze harmonogram prac nad projektem Studium
uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania przestrzennego miasta Marki przewiduje,
ze Studium zostanie uchwalone w sierpniu lub wrzesniu br.; w projekcie Studium chronione
zbiomiki to: rzeka Dluga i rzeka Czama, jezioro Kruczek, zbiomik wodny przy
uJ. Grunwaldzkiej (tzw, Meksyk), jezioro w uroczysku Horowe Bagno; mozna wprowadzic
ochrone innych zbiornikow wodnych, ale trzeba brae po uwage, ze jezeli taki zapis zmieni
wartosc nieruchomosci, albo utrudni zagospodarowanie nieruchomosci moze to rodzic
koniecznosc wyplacenia odszkodowan, a srodki na ten eel musza bye zapisane w budzecie.
Harmonogram stanowi zalacznik nr 22 do protokolu,

Pkt 12. Sprawy r6zne.

1.Burmistrz Janusz Werczynski poinformowal, ze w styczniu wplynal wniosek gminy
Zielonka w sprawie wspolfinansowania linii autobusowej "Z", ktora kursowala od dworca
kolejowego w Zielonce, ulica Fabryczna w Markach do CH MI (w br. nie kursuje); Burmistrz
zaproponowal rozwazenie wspolfinansowania tej linii pod warunkiem, ze trasa przebiegalaby
przez Zieleniec w Markach, a nie jak dotychczas uJ. Fabryczna; w 2010 roku koszty wynosily
ok. 30 tys. zl miesiecznie, ale jesli zmienilaby silt trasa linii "Z" to z pewnoscia koszty beda
wyzsze.

W krotkiej dyskusji glos zabrali radni: Pawel Adamczyk, Maria Przybysz - Piwko, Tadeusz
Sklodowski, Elzbieta Brzozowska oraz Burmistrz Janusz Werczynski.

Ustalono, ze Burmistrz podejmie rozmowy w sprawie wspolfinansowania, ale przy
uwzglednieniu, ze trasa linii autobusowej "Z" bedzie przebiegala przez Zieleniec w Markach.



2.PrzewodniczllCY Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze wplynelo pismo ze Szkoly
Podstawowej Nr 2 w Markach w sprawie dofinansowania ferii zimowych dla dzieci.
Kopia pisma stanowi zalacznik nr 23 do protokolu.

3.PrzewodniczllCY Rady Marcin Piotrowski odczytal wystapienie Klub6w radnych: Marki
2020, 0 Przyszlosc Marek, Prawo i Sprawiedliwosc oraz Platformy Obywatelskiej w sprawie
przeprowadzenia referendum lokalnego w sprawie powolania na terenie gminy Marki Strazy
Miejskiej.
Pismo stanowi zalacznik nr 24 do protokolu.

W kr6tkiej dyskusji glos zabrali radni: Pawel Adamczyk, Radoslaw Dec, Maria Przybysz 
Piwko, Elzbieta Brzozowska, Dariusz Pietrucha, Tomasz Paciorek oraz Burrnistrz Janusz
Werczynski,

Przewodniczacy Rady skierowal pismo do Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej,
Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiskado zaopiniowania.

4.PrzewodniczllCY Rady Marcin Piotrowski poinformowal, ze nastepna sesja planowana jest
na dzien 9 marca 20 II roku.

5.Radna Maria Przybysz - Piwko poinformowala, ze Parafialny Oddzial Akcji Katolickiej
przy parafii Sw, Izydora w Markach oraz Burrnistrz Miasta Marki, organizuja I Marecki
Konkurs Miedzyszkolny .Jestem uczniem Jana Pawla II"; konkurs skierowany jest do
uczni6w: szkol podstawowych, ginmazj6w oraz szkoly ponadginmazjalnej; Radna
zaproponowala, aby Rada Miasta byla wsp61organizatorem konkursu i zaprosila radnych do
udzialu w Komitecie Organizacyjnym.

Po kr6tkiej dyskusji do Komitetu Organizacyjnego Konkursu wybrani zostali radni: Maria
Przybysz - Piwko, Agnieszka Luzynskaoraz Urszula Paszkiewicz.

Regulamin Konkursu stanowi zalaczniknr 25 do protokolu.

Wiecej spraw nie zgloszono.

Pkt 13. Zamkniecie posiedzenia.

o godzinie 1900 Przewodniczacy Rady Marcin Piotrowski zamknal V sesje Rady Miasta
Marki.

protokolowala

M~gOrata Mincberg
GIO sJlH18U8ta

mgr a Minc~rg

IPft:~.~l.:i~zcIf!:); - .ia rta M r

IM Ic¥:rl 'on'ow i

10


